
 
   Protokoll styrelsemöte 1 okt 2012  kl 18.00 

Närvarande: Linus Ek, Roland Johansson, Berth Josefsson, Fredrik Lange, Bo Grönqvist, 

Thomas Larsson, Pär Ahlbom. 

 

1. Ordförande öppnade mötet.  

 

2. Föregående mötesprotokoll lades till handlingarna.  

 

 

3.  Berth meddelade inga nya medlemmar.  

 

4. Kartor för elanläggninge har slutligen levererats. 

 

5. Vad händer på varvet:      

 - Stockholmsstad (Idrottsförv.) har röjt träd på området och i anslutning till stängslet.

  - Grus ska beställas till vårstädningen för stabilisering av btg-rännorna.

  - Ränna 7 och 8 i dåligt skick. Vaksamhet vid upptagning. 

  - Ränna 4as nedre järn fick inte i ngn spik vid upptagning 2. 

  - Expressvagn och dess platshyra ska diskuteras nästa möte. 

  - Två skjulbåtar har legat uppe i sommar. Straffavgift bör gälla. 

 

6. Hamnen: En plats har ej nytjats och kommer inte nyttjas av vederbörande.                 

 

7. Arbetsdagen: Stor uppslutning. Den extra arbetsdagen för de som inte kunde men ändå ville 

bidra byggde färdigt ränna 6.  Drygt 90 personer på de bägge dagarna. 

 

8. Första och andra upptagning löpte utan större problem eller någon skada. 

 

8.   Restlistan:      

 - Vicke tar Kenji Suzukis båt som betalning för en bortglömd betalning av tältlagning.

 - Ställning läggs ut av Bosse på blocket och vagnen säljs av Berth.  

 - Olika lösningar på vattenkastare diskuterades.    

 - Öppet hus för politiker/ närboende/ allmänhet. I vilken form skulle det kunna ske.

   Vidare diskussioner förs på senare möten.     

 

9. Övriga frågor: Berth visade de nya klubbvimplarna, två storlekar.  

Kappseglingen och den nya banstreckningen var uppskattad. Styrelsen undersöker bättre 

rundningsmärken, lina och ankare.  

Ev. kan sista upptagningen utgå då endast någon båt är uppskriven. Linus kontrollerar att alla är 

uppskrivna och om det är möjligt att stryka sista upptagningen.  

I samband med andra upptagningen strejkade högtrycksaggregatet, vi beslutade att Rolle 

undersöker marknaden och beställer ett som kan användas som sekundäraggregat. 

(kostnadsmässigt kan de kvittas med intäkten för båtvagnen som skall läggas ut på Blocket.) 

 

10. Nästa möte 5 oktober kl 18.30. 

 

11. Ordförande avslutade mötet.                

   

Roland Johansson    Fredrik Lange 

 

Roland Johansson 


